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REFERAT 

 

Emne: Skolebestyrelsen 
 

Mødedato 

29.08.2023 

Mødested/lokale 

Mødelokale 2 

Mødetidspunkt 
kl. 

19.00 

Forventet 
sluttidspunkt kl. 

21.00 

Deltagere  

Christina Olesen, Maria Vad Jørgensen, Ida Thyregod, Pia Jessen, Tage Jessien Jørgensen, 
Jeanette Albæk 
 

Evt. afbud bedes 
meddelt til 

Tage J. 

Direkte telefonnr. 

75871200 

 
Dato 

29.08.23 

Referent 

Jeanette Albæk 

Direkte 
telefonnr. 

75 87 12 00 

Journalnr. 

 

 

 

Dagsorden 1. Godkendelse af referat: Godkendt. 
 

2. Meddelelser 
- Elevsituationen: Ved skoleårets afslutning ser vi frem til kun 

at skulle sige farvel til 3 elever. Hvis vi har elevtilgang som 
de sidste år, vil vi blive presset på de fysiske rammer. 
Skolen er allerede godt fyldt op. 
Vi har i denne unge sagt goddag til en ny elev på 
mellemtrinnet, og har fået tilsendt papirer på en 0. klasses 
elev også. 

- Personalesituationen: Vi er i gang med introdagene for nye 
medarbejdere. Vi har 7 nye ansigter som er startet indenfor 
de sidste 7 måneder, herunder en årsvikar som dækker 
flere personalebarsler dette skoleår, en barselsvikar for 
vores fysioterapeut, samt en lærerstuderende ansat som 
trainee. 

- Status: Dette skoleår arbejder vi videre med indsatserne 
omkring det kommunale projekt SKIPP, samt med kulturen 
på skolen (Tilbage til fællesskabet). Vi skal have 
pædagogisk døgn sidst i september med oplæg fra bl.a. 
Sofie Bay (som også bruges som supervisor på skolen) og 
Rikke Østergaard. 
Skoleåret er kommet godt i gang. De nye elever er så småt 
ved at falde godt til. 
Byggeriet er nået til en udbudsfase, hvor materialer er 
under udarbejdelse så håndværkere kan byde ind på 
opgaven. Der afholdes møde med Bredagerskolen i 
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morgen, for at give dem en status på byggeriet, og drøfte 
arealerne omkring den nye bygning. 

 
3. Revidering af Årshjul (bilag) 

- Tilføjelse af bestyrelsens julefrokost. 
- Punktet ”Budget” skal rykkes til 1. kvartal 

    Ingen yderligere kommentarer. 
 

4. Deltagelse i efterårets forældremøder – fælles forældremøde         
m. foredrag 3/10 23 

Aftales at skolebestyrelsens repræsentanter stiller sig frem 
foran de øvrige forældre efter Louise Jensens oplæg på det 
fælles forældremøde, og præsenterer sig selv. Formanden for 
bestyrelsen vil hertil sige noget kort om bestyrelsens arbejde. 

             
5.      Temaer skolebestyrelsen ønsker at arbejde med – fortsat 

- Netværksgrupper for forældre. 
Aftales at Tage reviderer en gammel ansøgning om en 
socialfaglig medarbejder til Skovagerskolen, og sender den ud 
til bestyrelsen til godkendelse. Efter godkendelse underskrives 
ansøgningen af formanden for bestyrelsen, samt af Tage som 
skoleleder, og sendes til forvaltningen. 
Der arbejdes videre på at udarbejde en folder vedr. 
støttegrupper til familier. 
Bestyrelsen skriver ud til forældre på skolen, at man i perioden 
op til og efter d. 3. oktober 23, kan aflevere legetøj, stole, 
skiftetøj m.m. i god stand. Herefter holdes ”markedsdage” på 
skolen, hvor de enkelte klasser kan tage de ting de kan bruge. 
Understreges at skolen ikke skal være losseplads for ting der 
skal smides ud. Skolen modtager kun elementer i god stand. 

 
6. Evt. 

- Der skal laves ny børne- og ungepolitk i Vejle Kommune. 
Projektet kan følges her: Projekt • Ny børne- og ungepolitik 
(vejle.dk). Dertil kan man som forælder komme med input 
via nedenstående QR-kode (se næste side). 

- Næste møde er d. 12/10. På dette møde ønskes en 
evaluering af det fælles forældremøde. 

- Muligheden for at lave skolebestyrelsesmøder online hvis 
der kun er rene informationspunkter på dagsordenen 
drøftes. Der lægges dog vægt på, at det har værdi at 
mødes. 

 
 

  

https://borgerlab.vejle.dk/da-DK/projects/borne-og-ungepolitik
https://borgerlab.vejle.dk/da-DK/projects/borne-og-ungepolitik
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